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La uaSC denuncia una manca de vigilància policial a la Floresta 

Un altre Sant Cugat (uaSC) aposta per més presència policial
a la Floresta per acabar amb els problemes d'inseguretat que,
asseguren, es registren a l'entorn de l'estació dels Ferrocarrils
de la Generalitat de Catalunya (FGC) del districte. El partit
veu un 'desinterès polític' darrera de la manca d'efectius
policials al territori.

La uaSC no creu que la possible instal·lació de càmeres de videovigilància a la zona sigui una mesura efectiva.
El membre de la plataforma Ramon Obach denuncia la poca presència d'efectius.

Ramon Obach: La Policia Local es veu poc i els Mossos no vénen mai. Suposo que hi ha algun motiu
polític al darrere.

Segons la uaSC, a l'entorn de l'estació, hi tenen lloc conductes delictives que generen inseguretat i malestar
entre els veïns del districte.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/67028.html
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